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Agenda 

Protokolljustering 

Datum och protokolljusterare väljs 

Till protokolljusterare väljs Ove Andersson och justering sker fredag 14.6 klockan 15.00 på Nygatan 

5. 

 

Budget 2025 

Förbundsstämman har beslutat att KSTs kostnader för år 2025 får stiga med maximalt 4% jämfört med 

innevarande års budget. Detsamma gäller för år 2026 jämfört med 2025. Vid brukarrådets förra möte 

konstaterades att följande punkter sågs som prioriterade i budgetarbetet: 

• Att korttids flyttar från Lemland till Blåbärsstigen  

• Boendeservice för personer med psykiatriska diagnoser  

• Meningsfull sysselsättning (samarbete med kommuner, LR och AMS behövs) 

• Förbättrade kommunikationsvägar mellan barnomsorg och KST  

• Utbildningar som ökar förmågan till perspektivtagande vid interpersonella interaktioner  

• Lokalfrågan för såväl nuvarande Tallbackens verksamhet som kanslipersonal vid Nyfahlers 

och Nygatan. 

Förvaltningens deltagare i rådet redogör för hur arbetet hittills framskridit. Ser rådet ytterligare 

punkter som bör prioriteras? 

• Rådet framför påminnelse till fastighetsgruppen att se över behov eller skyldighet att göra 

radonmätning i samband med renovering och utbyggnation av Blåbärsstigen. 

• Ordförande informerar om att KST på torsdag 13.6 har möte med AMS gällande 

sysselsättning. 



• Rådet påpekar vikten av samverkan mellan ÅHS och KST, t ex gällande klienter inom 

specialomsorgen. 

 

Förändrad organisation 

Förvaltningen kommer för styrelsen föreslå en organisationsförändring som innebär att 

verksamhetsområdet Funktionsservice delas, där åtminstone nuvarande specialomsorgen flyttas till 

ett nytt sjätte verksamhetsområde. Motiveringarna till det är 

• Få mer jämnstora verksamhetsområden 

• Minska arbetsbördan för områdeschefen för Funktionsservice 

• Minska arbetsbördan för servicechefen för boende och sysselsättning 

o För stort verksamhetsområde och begränsningar i kännedom om specialomsorg leder 

till att servicechefen ej fått tillräckligt stöd. 

• Specialomsorgen har kommit för långt ifrån beslutsfattandet 

o Integreringen av specialomsorgen till KST har inte lyckats fullt ut 

o Kvalitetskriterier, uppföljning, utveckling och budgetarbete har blivit lidande 

o Upplevd försämring för klienter, personal och intresseorganisationer 

o Tidigare ett eget förbund 

• Förväntas i stort genomföras inom ramen för befintlig budget 

• Omfördelning av ansvar inom befintlig ledningsgrupp 

Vad anser brukarrådet om ovanstående förslag? 

Rådet anser att ovanstående förändring låter bra och tycker att specialomsorgen behöver ett 

tydligare fokus i organisationen. 

 

Systemiskt socialt arbete 

Personal på från de fyra verksamhetsområdena deltar just nu i en utbildning i systemiskt socialt 

arbete, vilket är ett sätt att arbeta på som kommer införas i KST under senare delen av innevarande 

år. Kvalitets- och metodchefen redogör för det på mötet. 

Rådet tecknar informationen till kännedom. 

 
Höstens möten 

Brukarrådet sammanträder fyra gånger per år. Datum och tidpunkt för höstens två möten 

behöver beslutas. 

Höstens första möte hålls 5.9 klockan 18.00 på Nygatan 5. Datum för sista mötet bestäms vid 

septembermötet. 
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